
 
 

UITNODIGING tot het bijwonen van de jaarvergadering op 

VRIJDAG 4 JULI 2008 
AANVANG 20.30 UUR 

NIEDORPHAL te WINKEL 
 

De volgende sponsors maken het mogelijk dat U in nette tenues kunt zaalvoetballen 

bij onze vereniging:

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Agenda : 

 

1.  Opening. 

 

 

2.  Notulen 19-Juni-2007 

 

 

3.  Verslag Secretaris. 

 

 

4.  Verslag Penningmeester. (ter inzage bij vergadering) 

 Contributie seizoen 2008 / 2009 (idem 2007 / 2008): 

 Leden € 55,-, Reserve leden € 25,-, Leden onder 18 € 15,- 
 

 

5.  Verslag Kascommissie. (Piet Kliffen en Melchior Dekker)  

 

 

6.  Pauze. 

 

 

7. Mededelingen Bestuur: 
 

 

8.  Verkiezing Bestuursleden:  
- Emiel Hayette   (aftredend en herkiesbaar) 

- Willem Bakker  (aftredend en herkiesbaar) 
 

 

9.  Benoeming nieuw lid voor de kascontrolecommissie. 

 

 

 

10.  Rondvraag. 

 

 

 

11.  Sluiting. 

 



NOTULEN JAARVERGADERING 19 juni 2007 

 

 

Afwezig met afbericht: Jan Willem Sepers 

Aanwezig: Dick Koster, Arjan van der Stoop, Jacob van Herwerden, Melchior Dekker, Piet 

Kliffen en Tjitze van Minnen (leden), Willem Bakker, Marije Boon, Emiel Hayette, André 

Kamp, Arjen Rood, Marcel van der Stoop en Evelien Vlaar (bestuur).  

 

Opening 

Willem opent zijn laatste jaarvergadering in de functie van voorzitter. Na een woord van 

welkom blikt hij terug op het afgelopen seizoen 2006/2007.  

Het derde kroonde zich dit keer tot kampioen en het eerste degradeerde.  

Het Niedorper gatentrapkampioenschap, traditiegetrouw georganiseerd door Emiel, was een 

prooi voor Martin Kater. Willem stelt voor om een aparte damespoule te beginnen. 

De organisatie van de feestavond in het kader van het 35-jarig jubileum was in handen van 

Mark Helder, Marije Boon en Karin Bakker en de festiviteiten zijn zeer goed verlopen. Op de 

feestavond werd Arjen voorgesteld als nieuwe voorzitter. Ook werd er teruggeblikt op het 

ridderschap van Willem en Joop Koorn. Willem bedankte een ieder die hiervoor zorg 

gedragen had.  

Een recordaantal van 150 sponsors droeg een steentje bij aan de Paaspolderloop van 

afgelopen jaar, dat ook weer een groot succes was.   

Het mixtoernooi in zijn nieuwe vorm slaat aan en ook het kersttoernooi gaat goed. De fietsdag 

van de Rabo heeft de club opnieuw 120 euro opgeleverd.  

Afgelopen jaar waren er wel enkele problemen met de tijdwaarneming, dit moet scherp in de 

gaten gehouden worden.  

 
Notulen 21 juli 2007  
Er zijn geen op- of aanmerkingen voor wat betreft de notulen van vorig jaar. Deze worden 

daarom goedgekeurd en Arjen wordt bedankt voor zijn inzet. 

 

Verslag secretaris 

De secretaris heeft een keurig verslag geleverd, dat wordt goedgekeurd. Evelien wordt 

bedankt voor haar inzet. 

 

Verslag penningmeester 

Marcel krijgt het woord.  

Hij meldt dat iedereen zijn of haar contributie betaald heeft.  

Het door Emiel gemaakte gatentrapbord heeft schade opgelopen. 

Er was dit jaar een klein negatief saldo. De post diversen was bijvoorbeeld vrij hoog omdat de 

SZVV aan de KNVB betaalde voor hulp bij het samenstellen van de competitieprogramma’s 

en dat werd bij de clubs in rekening gebracht. Verder waren er onder de noemer diversen 

uitgaven voor de viering van het 35-jarig jubileum. Desondanks is er genoeg geld, waardoor 

de contributie niet verhoogd hoeft te worden.  

Marcel legt de begroting uit en alles ziet er goed uit. 

Willem merkt op dat twee teams KNVB de helft kosten van dertien teams bij de SZVV. Hij 

zegt het erg positief te vinden dat de contributie nog steeds erg laag gehouden kan worden.  

Marcel wordt bedankt voor zijn inzet.  

 

Verslag kascommissie 

Piet Kliffen en Arjan van der Stoop hebben dit voor hun rekening genomen. Arjan legt uit dat 

ze alles gecontroleerd hebben en dat er geen fouten ontdekt zijn.  

 



Pauze 

 

Mededelingen bestuur 

De club werd gebeld door iemand uit Amsterdam die zijn kunsten bij Niedorp wilde komen 

vertonen, maar hij vroeg geld om hier te kunnen spelen.  

Het eerste gaat een klasse lager spelen. Het derde wordt het tweede, met als coach Hans 

Stammes. Het tweede wordt het derde. Waarschijnlijk krijgen we een nieuw A-juniorenteam. 

De huidige A-junioren worden het zevende, het zevende wordt het achtste, het achtste wordt 

het tiende en het negende blijft het negende. 

Hugo Lamper wordt coach van dames 1. 

Tjitze van Minnen neemt afscheid. Arjen heeft een overzicht van zijn geschiedenis bij de 

club. Tjitze is zestien jaar coach geweest en krijgt een bloemetje overhandigd. Tjitze merkt op 

dat hij wel beschikbaar blijft als vrijwilliger.  

Het gatentrapkampioenschap beleefde dit jaar haar tiende editie. Na afloop zijn alle 

vrijwilligers samen uit eten geweest bij De Rijd.  

Willem kondigt aan dat er een vrijwilligersavond komt voor iedereen die heeft meegeholpen 

bij de Paaspolderloop en de viering van het 35-jarig bestaan.   

 

Verkiezing bestuursleden 

Arjen en Marije worden herkozen.  

 

Benoeming nieuw lid kascontrole 

Arjan van der Stoop is aftredend. Piet Kliffen zal voor de tweede keer de kascontrole op zich 

nemen. Hij doet dat samen met Melchior Dekker.  

 

Rondvraag  

Tjitze wenst Arjen succes als nieuwe voorzitter.  

Piet Kliffen merkt op dat er twee keer geen tijdwaarneming was, zelfs niet nadat ze waren 

gebeld. De voorzitter meldt dat we er scherp op zijn en boetes uitdelen. 

Melchior Dekker heeft geen vaste keeper, alleen wel op maandag, dinsdag en woensdag. Hij 

wil dus liever op die dagen voetballen.  

Dick Koster merkt op dat de teamindeling en het programma er goed uitzien. Hij vraagt of er 

op de donderdag weer in de Niedorphal gevoetbald wordt. Dit regelt Jaap van der Sluys en is 

nog niet bekend. Dit zou gunstig voor onze club, Kaagvogels en Winkel zijn omdat je anders 

thuiswedstrijden in een andere hal speelt. We hopen dat het goed komt. Arjen neemt hierover 

contact op met Joop.  

 

Sluiting 

Willem bedankt iedereen een wenst Arjen Rood veel succes. Arjen neemt het woord en zegt 

dat hij het een uitdaging vindt en altijd nog kan terugvallen op Willem. Hij wil bij alle teams 

en scheidsrechters gaan kijken. Ook vindt hij het belangrijk om de coaches te begeleiden en te 

ondersteunen.  

Arjen haalt een bos bloemen tevoorschijn, bedankt Willem en zegt te hopen dat hij nog lang 

bestuurslid zal zijn.  

Willem sluit voor de laatste keer de vergadering en wenst iedereen een prettige vakantie toe.  

 



Verslag secretaris seizoen 2007-2008 

 

 

We konden geen ‘echt’ kampioenschap vieren, slechts één beker werd in de wacht gesleept; 

dames 5 won de verliezersronde van de bekercompetitie. 

 

De prestaties van alle teams op een rijtje: 

 

Het 1
e
 onder leiding van scheidend coach Jan Willem Sepers heeft een goed seizoen gedraaid 

en toch nog verrassend de derde plek behaald in de tweede klasse KNVB. Volgend jaar is 

Joep den Boogert coach van dit team. Maar niet alleen Jan Willem Sepers verlaat onze 

zaalvoetbalvereniging, ook Frank Broersen. Laatstgenoemde gaat bij Salao zaalvoetballen in 

dezelfde klasse als het eerste. Overigens is Salao als tiende geëindigd in de competitie, dus ja, 

logisch dat Frank nodig is. Nog een Broersen waar iets over te melden valt: Mathijs, die een 

stapje terug doet, maar gelukkig blijft Mathijs steunend lid. Mathijs heeft vele formidabele 

reddingen op zijn naam als keeper staan, Frank was één van de zekere factoren met 200% 

inzet en Jan Willem zorgde dat iedereen op scherp stond, kan het eerste wel zonder deze drie? 

We gaan het meemaken, namens het bestuur veel succes gewenst in jullie verdere loopbanen. 

 

Het 2
e
 met coach Hans Stammes heeft in de derde klasse KNVB een prima seizoen gehad. Als 

vijfde geëindigd is immers een prima prestatie als je voor het eerst in deze klasse meedoet. 

Deze klasse kenmerkte zich door een grote middenmoot. Het verschil tussen nummer twee en 

nummer negen is maar elf punten. Mede door miscommunicatie van het bestuur werd het 

tweede uitgeschakeld in de bekercompetitie. Volgend seizoen nieuwe ronde, nieuwe kansen.  

 

Het 3
e
 is in de eerste klasse SZVV als achtste geëindigd. De verwachtingen van het team van 

Manuel Bakkum, die veel moest bellen om een steeds een team compleet te krijgen, waren 

hoog gespannen. Vorig jaar nog in de derde klasse KNVB, moest er nu toch bovenin 

meegedraaid kunnen worden. Het liep anders. Er werden teveel matige tot slechte wedstrijden 

afgewerkt, waardoor het derde vrijwel het hele seizoen in het rechter rijtje heeft gestaan, met 

als eindresultaat dus een teleurstellende achtste plaats.  

 

Het 4
e
 van coach Rino Bakker begon het seizoen voortvarend maar raakte daarna in een dip. 

Zeven wedstrijden werden gewonnen, drie gelijk gespeeld en tien verloren. Het vierde kon 

nog net het vijfde voorblijven en eindigde als derde van onder in de tweede klasse SZVV. In 

de bekercompetitie werd het vierde door de latere winnaar van de beker en winnaar van de 

competitie VZV 2 uitgeschakeld. 

 

Ook in de tweede klasse SZVV dus, speelde het 5
e
. Zonder echte coach, maar alles door Rob 

Eelsing geregeld. Aan het eind van het seizoen begon het wat te draaien en was het stuivertje 

wisselen met het vierde. Uiteindelijk als ena laatste geëindigd in de competitie, maar het was 

dan ook een klasse hoger als vorig jaar, dus volgend jaar misschien nog weer een beetje 

succesvoller. 

 

Het 6
e
 onder leiding van Joel Mentadikrama, had zo nu en dan een crisis, maar het seizoen is 

keurig uitgespeeld. Gelukkig toch niet als laatste geëindigd in de vierde klasse SZVV, maar 

één plaatsje daarvoor op de ranglijst. Dit team houdt helaas op te bestaan. 

 

 

 

 

 



 

Het 7
e
 speelde vorig nog als junioren en dit jaar in de vijfde klasse SZVV. Daar heeft dit team 

zonder echte coach maar met Kevin Vergouwe als aanspreekpunt het prima gedaan. Als 

zevende geëindigd en maar liefst 109 keer gescoord. Acht wedstrijden werden gewonnen, 

twee gelijk gespeeld en tien wedstrijden verloren. 

 

Het 8
e
 met coach Melchior Dekker heeft in de zesde klasse de vierde plek behaald, twee 

plaatsen hoger dan vorig jaar! En dat mag absoluut een prestatie worden genoemd, zeker 

gezien de geringe vast groep.  

 

Het 9
e
 onder leiding van beginnend coach Dick Mantel eindigde net als vorig jaar op de 

vierde plek van de zevende klasse SZVV. Maar liefst 134 keer werd er gescoord door dit team 

en daarmee is het negende het meest scorende team van de vereniging. Volgend jaar heet dit 

team helaas niet meer het negende, door het wegvallen van het zesde. Dat zal nog wel even 

wennen zijn voor iedereen. 

 

Het 10
e
 seniorenteam van de vereniging is het team van Siem Entius en speelde ook in de 

zevende klasse SZVV. Deze mannen hebben het niet makkelijk gehad, vijf wedstrijden 

gewonnen, drie gelijk en veertien wedstrijden verloren…daarom willen de mannen een stapje 

terug doen volgend jaar. Nee, geen veteranen natuurlijk, gewoon vrijwillig een klasse lager, 

achtste klasse volgend jaar. 

 

De veteranen hebben de zevende plek behaald. Deze ploeg van Jacob van Herwerden heeft 

tien keer gewonnen, één keer gelijk gespeeld en elf keer verloren. Aartsrivaal Winkel werd 

wederom hekkensluiter in deze competitie. Of moeten de twee teams van Oude Niedorp 

inmiddels aartsrivalen worden genoemd? De wedstrijden tussen Nieuwe en Oude Niedorp zijn 

in ieder geval altijd erg spannend. Eén team van Oude Niedorp is vijfde geworden, het andere 

team achtste, net onder Nieuwe Niedorp dus. 

 

Dames 1, voor het eerst onder leiding van coach Hugo Lamper was waarschijnlijk het team 

met de meeste invallers. Door zwangerschappen en blessures wisselde de samenstelling van 

dit team behoorlijk. Dat is te merken in het eindresultaat, dames 1 is helaas laatste geworden 

in de eerste klasse. Slechts twee keer werd er gewonnen en drie keer gelijk gespeeld. De 

overige wedstrijden, vijftien, werden verloren. Volgend jaar zullen hopelijk meer dames weer 

een vaste waarde zijn, zodat coach Hugo het iets makkelijker krijgt om een team op de been te 

krijgen. 

 

Dames 2 voetbalde in dezelfde klasse als dames 1 en had het net zo moeilijk. Het team van 

Atie Jong moest in de persoon van Karin Bakker ook geregeld op zoek naar invallers vanwege 

het helaas ontbreken van een vaste keepster. Voor het eerst in deze klasse heeft dit team 

steeds lekker gespeeld alleen werd dit helaas niet vertaald in gewonnen wedstrijden. Maar 

liefst zeventien keer werd verloren, geen enkele keer werd gelijk gespeeld en maar drie keer 

gewonnen. Dat betekende evenveel punten als dames 1, maar door een beter doelsaldo één 

plekje hoger geëindigd. Dit werd in de laatste wedstrijd bepaald, doordat deze nog gewonnen 

werd, ook al stond dames 2 start klaar in de Groenweghal maar was de wedstrijd gepland in 

de Spartahal. Er werd even snel gebeld en door Schagen gescheurd met een hele positieve 

afloop dus! 

 

Dames 3 met coachend duo Wil Silver/Mieke Otjes is net als vorig jaar in de middenmoot 

geëindigd maar nu in een andere klasse, namelijk de tweede klasse. Weer eens andere 

tegenstanders dus en daartegen werden evenveel wedstrijden gewonnen en gelijk gespeeld als 

verloren. 



 

 

Voor Dames 4 was het dit jaar het vierde seizoen. Helaas zijn de meiden één plaatsje lager 

geëindigd dan vorig jaar, namelijk zevende. Er werd wel behoorlijk gescoord door het team 

met coachend speelster Sarina Bood. 59 keer werd er raak geschoten en daarmee is dames 4 

het meest scorende damesteam van de vereniging. 

 

Dames 5 voetbalde in dezelfde klasse, de vierde klasse. Wederom een succesvol seizoen en 

weer derde geworden. Coach Evelien Bakker moest vanwege zwangerschappen in het team 

ook regelmatig een beroep doen op invallers, maar niet zonder succes. Volgend jaar is dit 

team, voor zover bekend, weer op top sterkte, dus wie weet lukt het dan eens om (nog) hogere 

ogen te gooien en niet alleen de beker in de verliezersronde van de bekercompetitie te 

behalen. 

 

De B-junioren hadden het als beginnende leden zwaar. Het team stond onder leiding van Stef 

Klaver en Timo Rood. De eerste seizoenshelft was niet positief, maar later kregen deze 

jongens het spelletje door en één van de laatste wedstrijden werd gewonnen. Al doende leert 

men, lekker blijven voetballen en volgend seizoen beter! Volgend jaar heeft de jeugd 

competitie een andere opzet, wellicht biedt dat meer kansen 

 

De C-junioren van coach Jaap Blokker en inval coach Leo Wissink hadden het nog zwaarder. 

Ingedeeld bij zaalvoetbal grootheden als Sparta, Scagha, VIOS en Zeemacht vier er helaas 

weinig eer te behalen. Maar er werd voor gevochten en dikwijls met plezier. Natuurlijk valt 

dat niet altijd mee als je alleen maar verliest. Ook voor dit team geldt volgend jaar de andere 

opzet van de competitie: nieuwe ronde, nieuwe kansen… nieuwe prijzen? 

 

 

De ZVV Nieuwe Niedorp kan weer terugkijken op een geslaagd en prettig verlopen seizoen. 

Buiten het voetbal om, stonden er ook weer andere activiteiten op het programma. Zo 

organiseerde de vereniging zoals altijd het traditionele Gatentrap Kampioenschap tijdens de 

Kielendag. Martin Kater won de editie van 2007 en wie in 2008 heeft gewonnen is op 

moment van schrijven nog niet bekend. De Paaspolderloop was dit jaar een hele bijzondere, 

een witte! Nog nooit meegemaakt, maar de pret was er niet minder om en daarom was ook 

deze editie weer succesvol. Het evenement, waar de zaalvoetbalvereniging altijd een 

belangrijk steentje aan bijdraagt, was wederom zeer geslaagd.  

 

De prestaties en gezellige evenementen zijn uiteraard niet zomaar tot stand gekomen. Voor 

een vereniging zijn sponsors, donateurs en vrijwilligers van groot belang. Namens de ZVV 

Nieuwe Niedorp bedank ik bij deze iedereen voor zijn of haar inzet. Verder wens ik iedereen 

een prettige vakantie toe en veel succes in het nieuwe seizoen. 

 

 

Evelien Vlaar, secretaris. 

 

 

   


